



TÄVLINGSSEKTIONENS STYRELSEMÖTE

Datum: 20-12-15 **Tid:** 19.30 **Plats:** Online via teams

Protokoll

§ 1 Mötet öppnat.

§ 2 Närvarande var

§ 3 Val av Ordförande blev Hedvig

Sekreterare blev Sofia

Justerare blev Linda

§ 4 Dagordning godkänd.

§ 5 Föregående protokoll läses upp av Maria.

§ 6 Ekonomi; Budgeten behöver revideras på grund av inställda tävlingar, Emma jobbar på det.

§ 7 Rapporter;

Huvudstyrelsen - förslaget på rabatterat pris framfördes av Hedvig , det ska tas upp till diskussion. Inga tävlingar kommer genomföras förens utomhussäsongen drar igång.

Dressyr - Vecko träningarna rullar på, inget speciellt att rapportera.

WE - 22/11 hade Annica träning men bra uppslutning, nya ekipage har tillkommit.

Hoppning - Vecko träningarna rullar på.

Körningen - Träning inställd.

Fälttävlan - Säsongen över.



§ 9 Åtgärdslista

- Flytta högtalare sker i samband med lampbyte, inväntar Niklas.
- Tidtagningen ska på service innan tävlingarna drar igång, Maria gör det innan utomhussäsongen.
- Maria och Frida tar kontakt med domarna i hoppning och dressyr. Utredda vad vi ställer för krav på domarna och vad domarna förväntar sig av oss.
- Frida måla regnbågar hinder innan nästa säsong.
- Hedvig har kontaktat valberedning.

Årshjul

- Avstämning på budget - huvudstyrelsen är medveten om att den kommer sent eftersom den behöver revideras pga inställda tävlingar.
- Avstämning av verksamhetsberättelsen. Verksamhetsberättelsen är påbörjad, Sofia skickar ut den för justering så fort den är klar.
- Verksamhetsplan 2021, ej påbörjad.
- Klubbmästare årsmötet 2021 : 3 stycken,
Hoppning: Privatponny och Privathäst, Dressyr: Privatponny

Teknik - Märka upp och göra en tydlig / uppdatera manual inför dressyr och hopptävlingar och uppdatera programvara och kolla av att tidtagningen funkar, läggs in i årshjulet i februari.

Ta ut och kontrollera ljudet inför utomhussäsongen läggs in i årshjulet under april och ta in och kontrollera ljudet inne läggs in i årshjulet under oktober.

Utbildning - Jobba för att medlemmar ska gå en teknikutbildning med Maria angående equipe, ljud, tdb. Msrf jobbar med att försöka få onlineutbildningar. Hedvig har meddelat att vi önskar en klubbdomarutbildning.

§ 10 Övriga frågor

- Jobba med ridskolan att fånga upp yngre ponnyryttare genom tex Maria träningar på torsdagar för att i framtiden kunna slussa över dom till tseks träningar med Maggan. Maria diskuterar tillsammans med Johanna och Åsa ang att köra en "ryttargala" på sociala medier där medlemmar får skicka in nomineringar till olika kategorier.
- Gå ut med att ÖORs medlemmar har 10% på övigs hästsport.



ÖRNKÖLD SVIKSÖRTENS
RYTTARKLUBB

- Vi kommer ställa alla vårens tävlingar eftersom, inför utomhus tävlingarna tas nya beslut.
- Vi ska tydligare göra vilka hinder som är ok att använda till vad. Sätta upp skyltar i hinderförråd med bilder och en mall. Frida kollar med Maggan om det är möjligt att fota hindren under träningarna på jullovet.

§ 11 Nästa möte 12/1 2021 kl 20.00 online via teams, Hedvig skickar ut länk.

§ 12 Mötet avslutat